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 Protokoll  
fört vid årsstämman i Sunnan onsdag den 21 maj klockan 19.00. 

 
1. Stämman öppnas 19.00. 

2. Val av ordförande för stämman 

 Anna Helander valdes. 

3. Val av sekreterare för stämman 

 Maria Härås valdes. 

4. Godkännande av röstlängd 

 28 medlemmar är närvarande och 28 är röstberättigade. Ingen fullmakt inlämnad. 

5. Fastställande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes. 

6. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet och är rösträknare. 

 Jessica Karström och Margareta Mastberg. 

7. Fråga om kallelse behörigen skett. 

 Stämman godkände kallelsen. 

8. Styrelsens årsredovisning 

 Johan redogjorde för årsredovisningen och förvaltningsberättelsen. 

9. Revisorernas berättelse 

 Per redogjorde för revisorernas berättelse. 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 

 Resultat- och balansräkningen godkändes. 

11. Beslut om föreningens vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 

 Stämman beslöt enligt förslaget. 

12. Beslut i fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Stämman gav styrelsen ansvarfrihet. 

 De som röstar emot ges möjlighet att lämna in en kommentar att bifoga 

årsstämmoprotokollet. 

13. Fråga om arvoden för 2014-2015. 



 Valberedningens Stina Moritz föreslog att tre basbelopp skulle utgå till styrelsen och 

högst tre basbelopp till fastighets- och trädgårdsgruppen. Till dessa grupper räknas även 

miljöansvariga, lokalansvariga samt från och med nästa verksamhetsår även 

parkeringsansvariga. Vår interna revisor får ett fast belopp på 6 000 kronor. 

 Stämman beslöt enligt valberedningens förslag. 

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

 Anna Bystedt, Johan Lund och Anna Helander sitter kvar enligt tidigare val. 

 Fredrik Nordström omval på 2 år. 

 Per Synnergren nyval som ledamot på 2 år. 

 Ann-Christine Jungmar nyval ett år som suppleant. 

 Stämman godkände valberedningens förslag. 

15. Val av revisor och suppleant 

 Stämman valde Per Carlqvist som ordinarie och Jonas Kullhammar som 

revisorssuppleant, båda på ett år.  

16. Val av valberedning, fastighetsgrupp och trädgårdsgrupp samt miljögrupp 

 Stämman valde Stina Moritz till valberedningen. 

 Till fastighetsgrupp utsågs: Stefan Lind, Seth Nordmark, Muharrem Brahimi,och Leif 

Hellberg. 

 Till trädgårdsgrupp utsågs: Inger Hellberg (sammankallande), Jessica Karström, Ann-

Marie Jansson, Elisabeth Boogh, Emma Lundberg, Rose-Marie Johansson, Annika 

Lundholm, Marit Lindström och Eva Gerebäck. 

 Till miljögrupp utsågs: Truls Nord och Åke Eriksson. 

 Birgitta Karlsson önskar avgå som lokalansvarig och ingen annan vill ta över. 

17. Inkomna motioner 

Följande motioner har inkommit och omröstning skedde på stämman enligt följande: 

1. a) Förslag att lägga ut protokoll från styrelsemöten på Sunnans hemsidan för öka 

genomskinlighet och öka förståelsen för styrelsens arbete (Magnus Jansson i nr 11).  

Förslaget avslås av stämman. Styrelsens kommentar att dessa protokoll innehåller 

information om enskilda beoden och därför inte kan publiceras bilfalles. 

b) Förslag att undersöka alternativ uppvärmning för att minska kostnader. 

Styrelsens förslag att kostnader för uppvärmning redan ses över kontinuerligt bifalles av 

stämman. 

2. Öka bredden på parkeringsplatser på däcket. (Anki Jungmar i nr 123). 



Förslaget bifalles av stämman. Arbetet pågår, styrelsen har begärt in offert. 

3. Styrelsen tar fram och underhåller lista över rekommenderade hantverkare. (Maria Härås i nr 

209) 

Förslaget avslås av stämman.  

Styrelsen tar på sig att undersöka om det är möjligt att ha ett diskussionsforum på hemsidan 

där boende kan tipsa varandra. 

4. a) Förslag att se över arbetsgången vid dyra reparationer och inventeringar. (Gunvor 

McDaniel i nr 161) 

Förslaget bifalles av stämman. Styrelsen kommer att informera mer i frågan och hantera 

beslut om stora investeringar i enlighet med Sunnans stadgar. 

b) Ny trädgårdskompost som råttor inte kan gömma sig i. 

Förslaget bifalles av stämman. Slutet trädgårdskärl är redan beställt. 

5. Ersättning för den borttagna komposten. (Sonja Jederlund i nr 105) 

Förslaget bifalles av stämman. Slutet trädgårdskärl är redan beställt. 

6. Måtten på nya fönster blir desamma som befintliga och balkongdörrar helt i glas. (Ingrid 

Lilja och Åke Eriksson i nr 207) 

Förslaget avlsås av stämman. Styrelsens förslag att ta med denna synpunkt i arbetet med 

fönsterbyten bifalles av stämman. 

18. Övriga ärenden 

 Styrelsen tar på sig att inför nästa årsstämma skriva tydligare svar på motioner. 

 Inga övriga ärenden 

19. Styrelsen informerar 

 Arbete med att ta in offerter inför förestående fönsterbyte kommer att påbörjas under 

hösten. Besiktning av befintliga fönster och balkongdörrar kommer att genomföras och 

styrelsen kommer att anlita en extern konsult för att sköta offertförfarandet inför bytet. 

Alla nya fönster och balkongdörrar och tillhörande karmar etc kommer att vara vita. 

 Avtackning av avgående styrelseledamot. 

20. Stämman avslutas. 

 

 

 


